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OR-RM.0012.4.16.2025 

 

Protokół Nr 6/25 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Wojciech Skoczek o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 6 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji, przy czym Radna  

Radny pan Krzysztof Meyze przybył na posiedzenie komisji w pkt 2. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Wojciech Skoczek odczytał porządek posiedzenia, do którego   

wprowadzono zmiany: 

Wykreślono z porządku posiedzenia punkt 2. Spotkanie z opiekunami świetlic wiejskich 

działających na terenie Gminy Koronowo. 

Głosowanie za zmianą porządku posiedzenia: 

Za – 5 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 5 „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska  oraz Inspektor 

Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Dominia Rybarczyk przedstawiły projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Krzysztof Meyze. Obecnych 6 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Koronowie  

z dnia 25 lutego 2025 r. Nr XII/128/25 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Koronowo oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 r. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska o konieczności budowy linii 

kolejowej z Koronowa do Stronna oraz modernizacji linii kolejowej nr 241 Tuchola – 

Koronowo. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Krzysztof Zająkała przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2025 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym lub znajdującym się na 

terenie miasta i gminy Koronowo. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Krzysztof Zająkała przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie  

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Sprawy bieżące komisji. 

Przewodniczący komisji Pan Wojciech Skoczek odczytał odpowiedź na wniosek, który 

komisja sformułowała na poprzednim posiedzeniu dot. dowozu dzieci spoza obwodu do 

szkół na terenie gminy Koronowo. 

Członkowie komisji przeprowadzili dyskusję na temat rejonizacji i przyjmowania do szkół 

dzieci spoza obwodu. 

Członkowie komisji doprecyzowali wniosek w tej sprawie. 

Treść wniosku: 

 

Uprzejmie informuję, że członkowie Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Koronowie zgodnie z ustaleniami z posiedzenia w dniu 23 kwietnia 2025 roku 

sformułowali wniosek o przygotowanie informacji, czy dla uczniów spoza obwodu szkolnego 

gmina dokonuje zakupu biletów? Jeśli tak, to proszę o przedstawienie informacji w tabeli. 

 

Wzór tabeli: 

 
Lp. 

 
Uczeń - klasa 

Nazwa 
szkoły, do 

której 
uczęszcza 

uczeń 

Miejscowość 
zamieszkania 

ucznia 

 
Cena 
biletu 

     

     

 

Głosowanie w sprawę wniosku: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Radna Pani Mirosława Pietryga poruszyła sprawę godzin posiedzeń komisji. 

Członkowie komisji dyskutowali o godzinach rozpoczynania posiedzeń komisji. 

Przewodniczący komisji Pan Wojciech Skoczek poinformował członków komisji, że 

ustalenie terminu i godziny posiedzenia komisji jest kompetencją przewodniczącego komisji. 

Ostatecznie członkowie komisji ustalili, iż posiedzenia komisji do końca roku będą odbywały 

się o godz. 13.00 z wyjątkiem miesiąca września – godz. 11.00. 
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4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Skoczek w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godz. 14.30.00 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

       Przewodniczący Komisji    

                            /-/ Wojciech Skoczek  

 

           

   

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

inspektor 

Wydział Informatyki i Organizacji                            


